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Styrelsen för Örnsköldviksortens 
Ryttarklubb avger härmed följande 
verksamhetsberättelse för 
verksamhetsåret 2023. 

 

 
Styrelsen 
Styrelsen har under året bestått av 
nedanstående personer. Allt arbete i 
styrelsen är ideellt och inga arvoden har 
betalats ut. 
 
På årsmötet 2023-02-26 valdes följande 
personer att utgöra ÖOR´s styrelse: 
Åsa Lundh, ordförande 
Lizette Palmer, ledamot & vice 
ordförande 
Lena Ledin Andersson, ledamot & 
sekreterare 
Ida Häggström, ledamot och kassör 
Bitte Kyrk Hedkvist, ledamot 
Göran Gustavsson, ledamot 
Emelie Lundmark, ledamot 
Linda Selin, ledamot 
Hanna Arnkvist, ledamot 
Sofia Grundberg, ledamot & 
representant för T-sek 
Alvina Hardegård, ledamot & 
representant för U-sek 
 
Alva Wahlbeck, suppleant & 
representant för T-sek 
Molly Johnson, suppleant & 
representant för U-sek  
Johanna Westberg, adjungerad som 
verksamhetschef 
 
Styrelsen har hållit 12 protokollförda 
möten, utöver dessa möten har ett antal 
möten hållits i styrelsens arbetsgrupper 
(ej protokollförda). 
 
Övriga förtroendevalda 
Årsmötet utsåg Carina Norberg 
Lundberg & Lena Nyberg till revisorer. 
Valberedningen har bestått av Ulrika 

Holmström (sammankallande), Maria 
Pettersson Asp och Emma Persson. 
 
Medlemmar 

 
Vi har i genomsnitt haft 291 
ridelever/vecka. 
18 st uthyrda boxar i medlemsstallet. 
Utöver det har vi även medlemmar som 
kommer till anläggningen med egen 
häst. 
 
Medlemsavgiften har under året varit: 
Junior  325 kr 
Senior  375 kr 

 
 
 
 
 

Vi har under 2023 haft 445 
medlemmar. 
 

• 93,9 % kvinnor 
• 6,1 % män 
• 237 Kvinnor under 20 år 
• 181 Kvinnor över 20 år 
• 12 Män under 20 år 
• 15 Män över 20 år 

 



Anläggningen 
Tack vare bidrag för energibesparande 
åtgärder från Örnsköldsviks Kommun 
har vi under 2023 kunnat installera 
solceller och bytt ut belysning till led för 
totalt 1 miljon. 
Med dessa åtgärder hoppas vi kunna 
minska elförbrukningen men också 
kunna skapa egen el. 
Detta är ett stort steg i vår strävan efter 
att bli en mer klimatsmart anläggning. 
 
Vi har under året också börjat skapa 
sopsorteringsplatser för att kunna 
återvinna mer och det arbetet fortsätter 
under 2024. 
 
Vi har under året anlitat David Edfors för 
att jämna till och fylla på material i 
ridhuset. Vi är mycket nöjda med hans 
arbete. 
 

 
 
I januari blev vi tvungna att anlita 
entreprenör för att skotta ridhustaket då 
det kommit mycket stor mängd blötsnö 
på kort tid. Det blev kostsamt och notan 
slutade på ca 195 000 kr. 
 
 
 

Lilla stallet har under året stått till 
förfogande för de som kommer hit med 
egen häst för att träna. De kan ställa in 
sin häst och göra iordning inför/efter 
träning. 
 
Ridskolan 

 
Vi har utöver vanliga ridlektioner även 
haft: 
Mullegruppen för barn mellan 4-6 års 
ålder, funktionsridgrupp och drop-
inridning. 
 
Skolor – Höga Kusten teoretiska 
gymnasium har under året haft både 
ridning och teori hos oss två 
dagar/vecka. Det är tre årskullar och 
totalt 8 elever. Eleverna läser flera olika 
kurser och målet är att de ska kunna ta 
hästskötarexamen när de är färdiga med 
utbildningen. 
Vi har även samarbete med Ö-viks 
Praktiska gymnasium, Nolaskolan, 
Parkskolan och grundskolor i 
kommunen. Vi har både haft elever på 
APL, praktik och tagit emot elever som 
behöver byta miljö. Där är verkligen 
stallet och hästarna en fantastisk 
tillgång.   
 
 
Ridkonfan – Ridkonfirmationen är inne 
på nionde året sedan konceptet 
startade. Det var under 2023/2024 12 st 
deltagare.  

Vi har under året haft: 
 

• 44 lektionsveckor 
• 45 ridgrupper varje vecka, 

fördelat på 6 dagar/vecka.  
• I genomsnitt har vi haft 291 

ridelever/vecka. 
 



Konfirmanderna har träffats en gång i 
månaden för att kombinera ridning och 
konfirmation. De har även haft läger 
med långritt, voltige och mycket annat 
kul på schemat. Zandra Zinner som är 
präst i Svenska Kyrkan har tillsammans 
med ett antal medhjälpare lett 
konfirmanderna här på ÖOR. 
 

 
Funktionsridning – Vi har under året haft 
ridning för personer med olika 
funktionsvariation tre dagar i veckan på 
dagtid. Under hösten startade vi även en 
ridgrupp på kvällstid. Mycket glädje och 
värme sprids av både elever och hästar. 
 
Kurser & läger 
Vi har under året haft kurser och läger 
för både vuxna och barn, ridelever och 
privatekipage. Dressyr, hoppning, 
blåbärshoppning och pay and jump, 
programridning, frukostridning m.m. 
Vi har haft extra aktiviteter under sport- 
& påsklov, sommarlov, novemberlov & 
jullov. 

Vi vill skapa tillfällen för framför allt barn 
och unga att kunna vara i stallet och 
umgås både med varandra och 
hästarna. 
 
Under hösten arrangerade vi 
Ryttarutveckling 1 där totalt 25 deltagare 
på 12-18 år träffades en gång/månad, 
tre tillfällen. Syftet var att öka trivseln 
och gemenskapen i stallet samtidigt 
som de fick lära sig mer om varandra, 
hästar och ridning. Satsningen var gratis 
för deltagarna tack vare stöd från 
Svenska Ridsportförbundet och ACC 
Foder. 

 
Vi höll också en FULK- utbildning 
(förberedande ungdomsledarkurs) 
under en helg i oktober. Även denna var 
gratis för deltagarna tack vare stöd från 
Svenska Ridsportförbundet. 
I kursen fick de 20 deltagarna lära sig 
mer om ledarskap, hur man är en god 
förebild och kamrat. I kursen ingick 
också ridning mat och övernattning. 
 
 
Stallvärdar 
Våra stallvärdar är guld värda och vi är 
väldigt glada för deras hjälp i stallet på 
kvällar och helger. De hjälper eleverna 
med iordningställande av hästarna i 
stallet, släpper ut hästar, hjälper till 

Vega & Thea Dalberg 

Konfirmanderna 



med nybörjargrupper, kvällsfodrar alla 
hästar och håller snyggt i stallet. 
 Alla stallvärdar genomgår regelbundna 
internutbildningar. Stallvärdarna hade i 
somras ett igångsättningsläger där de 
hjälpte till att sätta igång våra fina 
ridskolehästar efter sommarbetet. Ni 
har varit till otroligt stor hjälp under året, 
Stort tack!  
 
Hästarna 
Våra fantastiska ridskolehästar, den 
stora anledningen till att flera av våra 
medlemmar vill hänga i stallet en eller 
flera kvällar i veckan.  
Ridskolan hade vid årsskiftet 31 hästar, 
varav 1 inlånad. 18 hästar och 13 
ponnyer. Under året har vi köpt in 2 
hästar och 4 ponnyer. 
Vi har under året sålt 7 hästar/ponnyer. 

Hästarna gör ett otroligt bra jobb och de 
bringar mycket glädje till alla som vistas 
här.  

 
 

 
 
 

På väg till välförtjänt sommarbete 

Boy 



Personal 
Personalstyrkan har under året bestått 
av följande: 
Johanna Westberg, verksamhetschef  
Christer Olsson, administration & 
ekonomi 
Susanne Olofsson, stallarbetare 
Emma Holström Öberg, stallarbetare 
Linda Johansson, ridinstruktör 
Filippa Lundh, ridinstruktör 
Maria Lindgren, ridinstruktör 
Margareta Eriksson Bech, 
föreningsutvecklare, tränare 
Daniel Johansson, vaktmästare 
Dessa tjänster har olika 
sysselsättningsgrad men utgör 
tillsammans ca 6 heltidsanställda. 
 
Vi har under året även haft timanställda 
ridinstruktörer/ridledare. 
Dessa är: 
Emma Lundh, Susanne Håkansson, 
Ängla Rönnlund, Elin Svedberg. 
 
Vi har även haft två personer som haft 
sin dagliga verksamhet hos oss. 
 
En stor eloge till personalen som sköter 
hästar och anläggning, ser till att den 
dagliga verksamheten rullar och jobbar 
för att föra föreningen framåt. 
 
Några händelser under året 
Under sportlovet kom Eamon Hickey för 
att hålla träning i både hoppning och 

hästhantering, detta var en uppföljning 
på den clinic och träningar som 
arrangerades under slutet av 2022. 
 
Den 29 april anordnades en 
Föreningskonferens där föreningens 
styrelse, tävlingssektionens styrelse, 
ungdomssektionens styrelse och 
personalen bjöds in. Syftet med 
konferensen var att nya och gamla 
styrelserepresentanter/personal skulle 
få träffas och lära känna varandra, få 
kunskap om föreningens uppbyggnad 
och värdegrund, få inspiration för att 
tillsammans kunna jobba mot vår vision 
”Att bli ledande hästcenter i 
Västernorrland”. Konferensen 
arrangerades i samarbete med RF Sisu 
Västernorrland. 

 
Tack vare stöd från Region 
Västernorrland kunde vi under våren 
arrangera gratis fysträning för att främja 
fysisk aktivitet och minska stillasittande. 
Tyvärr var inte uppslutning så bra som vi 
hoppats. 
 
Den 16/11 arrangerade vi tillsammans 
med RF Sisu Västernorrland föreläsning 
med Jonas Hagström. Jonas föreläste 
om motivation och inre styrka. 

Föreningskonferens 

Måns & Oskar 



Han berättade om hur du med små 
medel kan göra saker som får stor 
betydelse för andra och hur det till synes 
omöjliga kan bli möjligt med rätt 
inställning. En fantastiskt uppskattad 
föreläsning som hölls i Stadshuset 
Kronan. 

 
 
Medlemsstallet 
Under året har vi haft fullbelagt i 
medlemstallet i stort sett hela året. 
Hästägarna har under året gjort två 
städdagar tillsammans med övriga 
medlemmar. Vi tackar alla hästägare för 
att de bidrar till den goda miljö och 
stämning som råder i stallet och hoppas 
att den kan upprätthållas i framtiden, 
hjälps alla åt, så är det lättare. Vi har fått 
ett flertal nya hyresgäster under 2023, vi 
hoppas att de ska trivas bra och de som 
flyttat under året önskar vi lycka till. 
Våra medlemshästägare ska ha en stor 
eloge för att de är så hjälpsamma, 
trevliga och tar hand om våra 
ridskolehästar på bästa sätt under 
helgerna.  
 

 
 
Hyresavgift under 2023 
Box i stora stallet med hösilage 3614:-
/månad 
 
Cafeteria och annan försäljning 
Cafeterian har under året hållits öppen 
under lektionskvällar, större träningar 
och vid alla våra tävlingar tack vare en 
fantastisk ideell insats av 
medlemmarna. Ni har tillsammans 
dragit in 101 987 kr, så betydelsefullt för 
föreningen! 
Förutom de intäkter som dras in så är 
cafeterian en samlingsplats dit barn, 
ungdomar och vuxna kan komma till för 
att träffas och umgås, så viktig! 

 
”Försäljning av 

sportlotter, kakor, 
newbody, toapapper 
och bingolotter har 

inbringat  
ca 358 000 kr. 

Fantastiskt bra 
jobbat allihop!” 

 

Jalle  

Alexander Lindgren & 
Alfons 



 
Ekonomi 
Det negativa resultatet på ca – 223 000 
kr beror på flera olika faktorer. Bland 
annat skottning av ridhustaket, ökad 
fjärrvärmekostnad, färre ridelever än 
2022 och allmänt ökade kostnader 
p.g.a. inflationen. Dock har likviditeten & 
soliditeten varit god under hela året. Då 
anläggningen nu är 24 år så är 
renoveringsbehovet stort och har varit 
under flera års tid. Ekonomin har genom 
åren varit för svag för att kunna 
renovera/underhålla i den takt som 
behövts vilket har gjort att det nu är svårt 
att komma ikapp.  

 

 
Bidrag 
Vi har under året fått ca 98 000 kr i 
statligt lokalt aktivitetsstöd. Av 
kommunen har vi fått 878 000 kr i 
driftsbidrag och 1 miljon kr för att sätta 
upp solceller och byta ut gammal 
belysning till led-armaturer. 

Vi jobbar hårt för att söka olika typer av 
bidrag för att kunna möjliggöra 
satsningar på vår barn och 
ungdomsverksamhet. 
Vi har bl.a. fått stöd från Svenska 
Riksidrottsförbundet, Svenska 
Ridsportförbundet och RF Sisu 
Västernorrland till vår verksamhet. 
Mo Domsjö sociala fond har stöttat med 
15 000 kr för att vi skulle kunna åtgärda 
grundet under sekretariatet vid stora 
utebanan. Det blev otroligt bra och nu 
håller det i många år framöver. 
Totalt har vi fått ca 2,2 miljoner kr i olika 
bidrag. 
 
 
 
 

 

 
Vi är glada för all 

stöttning vi fått 
under året.  

 
Det gör verkligen 

skillnad! 
 



 

 
 
Sponsring 
En rad olika sponsorer har under året 
stöttat ÖOR med sammanlagt cirka 200 
000 kr och i gengäld fått skyltar i 
ridhuset, vid Brogatan, varit synliga på 
klubbens hemsida samt på hästarnas 
täcken m.m. 
Alla våra sponsorer är oerhört viktiga 
och betydelsefulla för vår verksamhet. 
Stort tack till er alla! 
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Atty 

Pernilla Wallgren och Bojan 
Moose 



 
Styrelsen 
På tävlingssektionens årsmöte valdes 
följande styrelse för 2023 
 
Sofia Grundberg, Ordförande, 
Representant till huvudstyrselsen, 
Prisansvarig   
Alva Wahlbeck, Vice ordförande, 
Representant till huvudstyrelsen   
Nadja Vik, Ledamot, Sekreterare   
Emma Holström Öberg, Ledamot, 
Ekonomiansvarig, Hemsideansvarig   
Filippa Lundh, Ledamot, Ansvarig för 
klubbdressyr   
Sofia Ender Sönderlind, Ledamot, 
Ansvarig för klubbhoppning,  
Kajsa Arnerlöf, Teknikansvarig, Sociala 
media   
Sally Gustavsson, Ledamot, 
Utbildningsansvarig   
Ledamot  
 
Tävlingar 
Under 2023 har vi genomfört 4 stycken 
*/** tävlingar och 5 stycken 
klubbtävlingar.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Majdressyren var en tvådagars tävling 
för både ponny och storhäst och vi hade 
totalt 70 starter den helgen. Både 
privatekipage och ridskoleekipage 
presterade bra och det blev seger för 
ÖOR genom bland annat Karin Tomner 
Broman med sin häst K&T Canachon. 
De vann inte bara MSV B:1 på lördagen 
utan även på söndagen vilket gjorde att 
det blev bästa ÖOR ekipage! 

 

 

Sedan var det dags för Junihoppningen 
som var en tvådagars tävling för storhäst 
där vi även hade final för div 3 storhäst. 
Det var lite motvind då boxarna på 
Solänget endast kunde hyras ut en natt, 

Tävlingssektionens  
Verksamhetsberättelse 2023 

 

Hanna Holmström & Loke 

Karin Tomner Broman 



men trots det blev det hela 176 starter 
under helgen! Även här blev det flera 
rosetter till ÖORare och vann gjorde 
bland annat Ida Widerdal med Nova i 
både 1.10 på lördagen och 1.20 på 
söndagen! Det gjorde att de tillsammans 
blev bästa ÖOR ekipage för tävlingen. 

 

Senare på hösten var det Höstdressyren 
och den var en dag med 30 starter under 
dagen! Fina ritter hela dagen och en av 
dem var av Emma Holström Öberg på 
Munsboro Moon Dazzle, de vann Lätt 
B:2 tillsammans. 

Högakustenhoppet genomfördes under 
två dagar och det blev en hel del 
ponnyer som kom till start, hela 182 
starter under helgen! På söndagen 
korades även distriktsmästare i kat B, C 
och D. ÖOR fortsatte vara på topp och 
fick en vinst genom Saga Ekman och 
Teasers Delight i L:C på lördagen! 

Våra tävlingsekipage har presterat bra 
även i år! Flera har varit ute och tävlat 
och något som är unikt för ÖOR är den 
sammanhållning klubben har,  

oavsett var man är. Det är något andra 
klubbar beundras av, hur vi peppar och 
hejar på varandra oavsett vad. 

Några prestationer i år: 

Vårt div 3 lag vann först en omgång i 
Timrå, då red Sally Gustavsson med 
Toscana, Alba Ender med Zephyr af 
Østerdovergaard, Nadja Vik med 
Zapporo och Alva Wahlbeck med Nova 
Hästak! En omgång hölls i Östjämten, 
inga poäng samlades men laget 
fortsatte att kämpa! De som red i laget 
var då Alba Ender med Zephyr af 
Østerdovergaard, Hanny Berggren med 
ridskolehästen Nocturne Fantasie och 
Sophie Clausen med Lauenen W 

Sedan hölls finalen på våran egna 
Junihoppning och även den omgången 
vanns av lag ÖOR! Det gjorde att de blev 
tvåa i totalen, riktigt bra jobbat! De som 
red i finallaget var Emma Holström 
Öberg med French Connection, Nadja 
Vik med Zapporo, Molly Johnsson med 
Aramis och Filippa Lundh med Nova 
Hästak! Lagledare var Sofia Ender 
Söderlind.  

 

 

Ida Widerdal och Nova 



 

Elin Olsson Axelsson har tävlat 
tillsammans med sin häst MOOS i 
hoppning flitigt hela året, bara för att 
nämna några prestationer så har de 
totalt ridit hela 16 nollor i år och fick 
silver i Norrlandsmästerkapet! Wow! 

På ponnysidan har vi Saga Ekman som 
med sin ponny Teasers Delight tävlat i 
hoppning under året! De har nollat 
flertalet starter och fick i slutet av året 
en andraplacering i L:D i Umeå! Vi ser 
fram emot att se er utvecklas ännu mer! 

Dressyren har inte varit sämre, Hedvig 
Nordendahl har med sin fina 
Dreamcatcher både startat och slagit 
personbästa gång efter gång! De har 
under säsongen gått från LB:2 till  MSV 
B:1, och har totalt fått hela 11 vinster 
tillsammans! Stort grattis! 

På ponny är det inte jättemånga 
dressyrryttare, men vi har en lovande tjej  

 

på gång! Junie Lund debuterade på 
Majdressyren med sin ponny Munsboro 
Moon Dazzle, vi ser fram emot att se 
henne utvecklas på tävlingsbanan! 

Sammanfattningsvis vill vi i 
Tävlingssektionen tacka alla tävlande, 
men även de som själva inte tävlar. Alla 
ni som ständigt jobbar för att våra 
tävlingar blir så bra som möjligt! Alla ni 
som kommer och hjälper till tidigare än 
planerat! Alla ni som gör allt detta 
möjligt, vi är bäst tillsammans! 

  

Elin Olsson Axelsson & Moose 



 

Ungdomssektionens styrelse för 
Örnsköldsviksortens Ryttarklubb avger 
härmed följande verksamhetsberättelse 
för 2023.  

På årsmötet i februari bestämdes det att 
vi skulle vara 10st ledamöter i styrelsen 
och vi beslutade att välja in suppleanter 
då det fanns intresse av fler att vilja sitta 
med, samt för att kunna fördela 
arbetsuppgifter på fler personer. Detta 
beslut fick en positiv effekt då 
styrelseuppdraget inte blev lika tungt 
som det annars kunde ha blivit. 

Styrelsen har bestått av följande: 
Sanna Lindström, Ordförande 
Ledamöter:  
Alvina Hardegård  
Sofia Hellman  
Hanna Byström  
Molly Johnson  
Ängla Rönnlund  
Astrid Linder  
Alba Ender  
Hanny Berggren  
Emelie Hildingsson  
Elsa Norgren 
Suppleanter: 
Maya Ödebygd  
Maya Johansson  
Nora Persson  
Julia Ekberg 
Möten och sammankomster  
Vi har under 2023 haft 34st 
protokollförda möten.  
 
Årets händelser  
Våran första aktivitet var Mellokvällen 
den 25-26/2 där vi lekte lekar, åt tacos,  

 
 
hade melloquiz och kollade på 
Melodifestivalen tillsammans. Kvällen 
avslutades med en övernattning som var 
fullbokad. Vi var många från styrelsen 
och många barn som tillsammans hade 
en rolig kväll.  
 
I februari höll även Daniel Johansson en 
brand- och säkerhetsutbildning för oss i 
styrelsen. Daniel har erfarenhet av yrket 
då han tidigare jobbat som brandman. Vi 
gick igenom olika scenarion och hur vi 
agerar i dessa. Efter brandutbildningen 
har vi på varje övernattning haft en 
kortare genomgång med barnen om hur 
vi gör om det skulle hända något.  

 
Den 11/3 testade vi ett nytt koncept och 
höll vårat första disco! Många färgglada 
och danssugna barn kom och dansade 
loss med oss!  
 

Ungdomssektionens 
Verksamhetsberättelse 2023 



Efter det började vi planera årets 
Fångarna på ridskolan och vårshow. 
Den 15–16/4 hölls fångarna på ridskolan 
med tacomiddag, kluriga gåtor, lekar 
och escape room. Dagen efter höll vi en 
femkamp för de övernattande. Det var 
en spännande kväll på ridskolan!  

Vårshowen hölls den 15/5 med temat 
Zuper Zebran, där vi gjorde vår egna 
version av filmen. Showen drog in ca 
6000kr till föreningen!  
 
Efter sommarledigheten började vi med 
att planera halloweenkvällen. Den 21–
22/10 förberedde vi anläggningen för en 
spökig kväll och årets 
halloweenövernattning med clowntema 
gick av stapeln. Vi åt tacos, gick 
spökrunda och escape room, hoppade 
med käpphästar och körde killerball. 
Det var en fullspäckad och rolig kväll 
med fler barn än vad vi haft tidigare.  

 

Sedan började vi planera för 
luciashowen. Vi valde att ha en show 
med Disneytema som skulle likna 
julkorten vi ser med Kalle Anka på 
julafton. Den 16/12 var det dags, och vi 
är stolta över att säga att det, enligt oss, 
var en av våra bästa shower. De var väl 
planerade, lätta att hänga med i, väldigt 
roliga och blev inte för tunga på oss som 
medverkade. Luciashowerna drog in ca 
43 000kr!  
 
Vi har under året även hållit 3st 
barnkalas, ett medlemsmöte och haft 
grillkvällar på de större tävlingarna.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sammanfattning  
Det har varit ett roligt år för 
ungdomssektionen där vi både testat på 
nya grejer och gjort det vi brukar göra. 
Barnen har varit glada och våra 
aktiviteter verkar vara uppskattade. Vi 
har varit en bra grupp i styrelsen med 
många engagerade styrelsemedlemmar. 
Vi siktar mot ett minst lika bra 2024! 
Ungdomssektionens styrelse genom 
ordf. Sanna Lindström Örnsköldsvik, 
februari 2024 
 

 

 

  



 

 
Bogard 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Pepsi 
 
 
 
 

Hästar vi minns 

Vi har skapat en digital minnesplats, en Facebookgrupp där vi kan 

minns våra fina ridskolehästar som lämnat oss för de evigt gröna 

ängarna. 

En plats för kärlek och hyllningar för vad dessa hästar betytt för oss. 

En plats att minnas och kunna dela sorgen som blir när man förlorat 

en fin vän. 

Besök den gärna och lägg upp bilder, filmer eller skriv några rader. 

Örnsköldsviksortens Ryttarklubb - Hästar vi minns 
 



 

 
 
 

VI ÄR BÄST 
TILLSAMMANS

 


